
2024-2025「綠化校園資助計劃」-----《親子愛心種子計劃》 

    為鼓勵學生和家長一起參與綠化活動。本校派發「碗蓮」種子給予全校 

學生回家種植。請小朋友利用環保花盆進行種植，並於以下日期上載相片。 

所有上載相片的學生均可獲得一份小禮品，鼓勵大家積極參與，享受種 

植的樂趣！ 

上載日期：2025年 5月 26日（星期一）至 2025年 5月 30日（星期五） 

上載網址：https://forms.gle/SRfDMMhzCp17DKZa9 

或掃描二維碼，將學生與碗蓮盆栽的合照上載。 

有關碗蓮的種植方法，請參考以下網頁： 

https://www.youtube.com/watch?v=WlhN0jmaLaw 

溫馨提示:1.每天更換清水； 

         2.長葉後，請加以施肥，才會長花； 

         3.有多項原因可能會導致種子未能發芽，例如:陽光、水分、 

種子質量等…… 
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"Greening Campus Funding Program" — "Parent-Child Love Seed Program" 

To encourage students and parents to participate in greening activities, our school is 

distributing "lotus" seeds for all students to take home and plant. Please use 

environmentally friendly pots for planting and upload photos on the following dates. All 

students who upload photos will receive a small gift to encourage active participation and 

enjoy the fun of planting! 

Photo Upload Dates: May 26, 2025 (Monday) to May 30, 2025 (Friday) 

Upload Link: https://forms.gle/SRfDMMhzCp17DKZa9 

or Scan the QR code to upload a photo of the student with the lotus pot. 

For planting methods for lotus, please refer to the following webpage: 

https://www.youtube.com/watch?v=WlhN0jmaLaw 

Friendly Reminder: 

1. Change the water daily; 

2. After long leaves appear, fertilize to encourage blooming; 

3. There are several reasons why seeds may not germinate, such as sunlight, moisture, 

seed quality, etc. 
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